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Jens Johansson, Rosa Ritzl, Lennart Johansson, Hampus Friberg, Patrik Wallström och Aija-Liisa 
Joachim

- En ny medlem, S. Lindevägen 10, Susanne Eliasson och Lars Pettersson

- En skrivelse har inkommit ang ladan som rör uthyrningen av ladan och vad som förväntas av 
den som hyr och den som hyr ut. Det var bra synpunkter och vi kommer att uppdatera kontraktet 
med vissa punkter för att förtydliga vad som gäller.
BESLUT – Hampus köper in ett städskåp och Rosa köper in nya fräscha städredskap och 
rengöringsmedel. Rosa uppdaterar hyreskontraktet och gör en checklista att sätta i städskåpet på vad
som förväntas av hyresgästen

- BESLUT – under 2020 skall Älsjövägen asfalteras om. Lennart tar in offerter

-  Vid infarten till Bönåsvägen 6 är det fortsatt problem med vattenavrinningen. Vin mycket regnande 

riskerar infarten att flödas över med vatten då det verkar vara stopp i dräneringsröret under.   
BESLUT – detta skall åtgärdas snarast 

-  Tryckgivare skall bytas

-  I och med att taxeringsvärdet på ladan har höjts kommer vi inte att hamna på ett negativt resultat


